

Department of External Affairs

UNCLASSIFIED

OTTAWA, February 27, 1991.

CIRCULAR DOCUMENT

Admin. No. 9 /91 (MFD)

Departmental Financial Signing
Authorities Document

The Departmental Financial Signing Authorities Document was updated and approved by the Minister February 10, 1991.

The update was a result of increased delegation authority recommended by the Departmental Corporate Review along with increased delegated authority provided to departments by the Treasury Board and the Department of Supply and Services resulting from PS 2000 initiatives.

The following is a brief list of the major changes:

- full delegation to Assistant Deputy Ministers of service contracting authority allowable under the Contract Regulations;
- service contracting authority for Directors General raised from 100K to 400K and for Directors from 50K to 200K provided it is in accordance with the Government Contracts Regulations;

FOR ACTION

TO: Heads of Mission
Deputy Ministers
Assistant Deputy Ministers
Directors General
Directors



Canada

Ministère des Affaires extérieures

SANS COTE

OTTAWA, le 27 février, 1991.

CIRCULAIRE ADMINISTRATIVE

No. 9 /91 (MFD)

Document du Ministère sur le
pouvoir financier de signer

Le document du Ministère sur le pouvoir financier de signer a été mis à jour et approuvé le 10 février 1991 par le Ministre.

Cette mise à jour a été faite après que l'Examen ministériel a recommandé d'accroître la délégation de pouvoirs, et que le Conseil du Trésor et Approvisionnements et Services ont eux aussi délégué davantage de pouvoirs aux ministères, par suite d'initiatives de Fonction publique 2000.

Voici une brève liste des changements intervenus :

- pleine délégation aux sous-ministres adjoints du pouvoir de conclure des contrats de louage de services selon le Règlement sur les marchés de l'État;
- le pouvoir des directeurs généraux de conclure des contrats de louage de service est passé de 100 000 \$ à 400 000 \$, et pour les directeurs, de 50 000 \$ à 200 000 \$, pourvu qu'ils respectent le Règlement sur les marchés de l'État;

POUR SUITE A DONNER

AUX: Chefs de mission
Sous-ministres
Sous-ministres adjoints
Directeurs généraux
Directeurs